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جبران بخش زیادی از کمبود آب در 
استان یزد با۲۰درصدصرفه جویی

یزد - صادقی مقدم - مدیر عامل شرکت آبفای 
استان یزد با اشاره با کمبود آب در استان گفت: 
مختلف  مصارف  در  صرفه جویی  درصد   ۲۰ با 
می توان تا حدود زیادی کمبود آب در استان را 

جبران کرد. 
 "جلال علمدار" با اشاره به اهمیت حفظ و 
حراست از منابع آبی استان افزود: باید به این 
داشته  فراسازمانی  و  فرهنگی  نگاهی  موضوع 
دلیل  به  یزد  استان  کرد:  اظهار  وی  باشیم. 
قرار گرفتن در منطقه کویری کشور همواره با 
چالش کم آب مواجه بوده است و سال هاست 
با خشکسالی و کمبود منابع آبی دسته و پنجه 
نرم می کند. علمدار با اشاره به تأمین بخش 
عمده ای از نیاز آبی استان از آب انتقالی تصریح 
مدیریت  به درستی  تقاضا  و  مصرف  اگر  کرد: 
نشود با چالش جدی مواجه خواهیم شد. وی 
فرهنگ سازی در زمینه اصلاح الگوی مصرف و 
صرفه جویی را بسیار مهم و ضروری دانست و 
آموزش وپرورش گسترده ترین  کرد:  خاطرنشان 
و مناسب ترین بستری است که می توانیم در 
حوزه فرهنگ سازی برنامه ریزی کنیم. زیرا کمبود 
آب به عنوان یک چالش اساسی برای کشور و 
استان به شمار می رود و همه باید در این زمینه 
خود را مسئول بدانیم. مدیرعامل شرکت آبفای 
یزد اظهار داشت: امیدواریم بتوانیم با همکاری 
آموزش وپرورش و فعالیت های مشترک در حوزه 
فرهنگ سازی قدم های خوبی را برداریم. وی در 
ادامه خاطرنشان کرد:دانش آموزان نقش کلیدی 
در مدیریت مصرف آب خانوادهای آنها دارند و 
در  جویی  صرفه  برای  تابستان  در  ها  آموزش 

مصرف مفید واقع خواهد شد.

سالانه ۶۸٠ هزار تن محصولات 
زراعی در ایلام تولید می شود

گفت:  ایلام  جهادکشاورزی  سازمان  رئیس 
 ۲۴ زراعی،  محصولات  تن  هزار   ۶۸٠ سالانه 
هزار تن محصولات باغی و ۱٠۲ هزار و ۸۴٠ تن 
محصولات دامی، طیور، آبزیان و زنبور عسل در 
سطح استان تولید می شود.  اذرنوش عموزاده 
در نشست تخصصی کشاورزی استان با بیان 
 ۳۳۶ استان  کشاورزی  اراضی  مساحت  اینکه 
هزار هکتار است، گفت: سالانه ۹۱۲ هزار تن 
محصولات کشاورزی در استان ایلام تولید می 
محصولات  کل  ریالی  ارزش  افزود:  وی  شود. 
تومان  میلیارد   ۱۷٠٠٠ گذشته  سال  در  استان 
ایلام  جهادکشاورزی  سازمان  رییس  است. 
گفت: میزان تولیدات دامی در سال ۱٠۲ هزار 
تن می باشد که از این میزان ۱۳ هزار و ۱٠٠ تن 
گوشت قرمز، ۴۲ هزار و ۶۶٠ تن گوشت مرغ، 
۲۵٠٠ تن تخم مرغ، ۴۳ هزار و ۲٠٠ تن شیرخام 
و ۱۳۷٠ تن محصول عسل است. عموزاده بیان 
داشت: سطح اراضی زیر کشت دیم ایلام ۱۴۱ 
هزار و ۸۲۱ هکتار، سطح اراضی آبی زیر کشت 
۹۸ هزار و ۲۴۶ هکتار و سطح زیر کشت باغات ۵ 
هزار و ۴۷۹ هکتار می باشد. وی ادامه داد: جمع 
کل اراضی زراعی ۳۳۶ هزار و ۳۶۴ هکتار است. 
سطح زیر کشت زراعی سالیانه ۲۴٠٠٠٠ هکتار 
می باشد که نسبت به کل اراضی زراعی کشور 
۹/۱ درصد است. رییس سازمان جهادکشاورزی 
ایلام گفت: مراحل مطالعاتی ۵٠٠٠ تن ظرفیت 
جدید برای پروژه های ماهی در قفس در دریاچه 
سد سیمرع و دویرج آماده و منتظر صدور مجوز 

تخصیص آب می باشد.

نهضت جهادی توسعه فیبرنوری 
مخابرات در استان گلستان        

آغاز شد
فیبرنوری  توسعه  جهادی  نهضت  عملیات 
شرکت مخابرات ایران )نجما( با حضور مدیران 
ارشد مخابرات ایران در استانداری گلستان آغاز 
شد.با آغاز این نهضت جهادی وتوسعه فیبرنوری 
در استان شاهد توسعه شبکه فیبرنوری – تحول 
در فناوری وزیرساخت ارتباطی کشور – بهینه 
سازی لایه های مختلف شبکه های ارتباطی – 
توسعه اتصال فیبرنوری اماکن – ارتقاء کیفیت 
زیرساخت  توسعه   – مشتریان  به  خدمات 
کارآفرینی و نوآوری در کشور – تحول در عرصه 
کسب وکار واشتغال – توسعه زیرساخت برای 
هوشمند سازی خدمات – تحول در ارائه خدمات 
خدمات  ارائه  هزینه  کاهش   – ارتباطی  نوین 
ارتباطی – تحول در اموزش وپژوهش – تحول 
بود  خواهیم  محیطی  زیست  های  عرصه  در 
که رضایتمندی مردم ومشتریان در این زمینه 

اولویت مخابرات ایران است .

مدیرعامل شرکت ملی حفاری ایران 
در بازدید از اداره آموزش و تجهیز    

نیروی انسانی:
هزینه کردن در امر آموزش بهترین 

سرمایه گذاری برای شرکت است

ملی  مدیره شرکت  هیئت  رئیس  و  مدیرعامل 
حفاری ایران با اشاره به اهمیت آموزش به ویژه 
آموزش های تخصصی در پیشبرد اهداف و برنامه 
های سازمان، گفت: هزینه کردن در امر آموزش 

بهترین سرمایه گذاری برای شرکت است. 
حمید رضا گلپایگانی در بازدید از مرکز آموزش 
و  اداری  کادر  انسانی شرکت در جمع  تجهیز  و 
آموزشی و کارآموزان، افزود: آموزش اساس توسعه 
و پیشرفت است و منابع انسانی می بایست از بدو 
را  آموزش  به  اهتمام   پایان خدمت،  تا  استخدام 

جدی و جزو وظایف سازمانی تلقی نمایند.
وی اظهار کرد: آموزش های فنی و تخصصی  
برای کارکنان شرکت باید در قالب کوتاه مدت و 
بلند مدت و به طور مستمر تدوین  و منطبق با 

دانش و فناوری های روز باشد  .
گلپایگانی به حساسیت و  ریسک بالای کار در 
در صنعت  گفت:  و  کرد  اشاره  حفاری  صنعت 
حفاری تخصص ها و علوم  مختلف کاربرد دارد و 
تلفیق کاربست دانش آکادمیک با تجربیات حین 
کار در بستر رعایت کامل اصول ایمنی می تواند 

موجب ارائه کار مطلوب و بدون نقص گردد  .
و تجهیز  آموزش  اداره  از  بازدید مدیرعامل  در 
انسانی،  مدیرمنابع  که   شرکت  انسانی  نیروی 
مسئولان دفتر و پیگیری های ویژه مدیرعامل و 
رئیس روابط عمومی شرکت حضور داشتند، دکتر 
گلپایگانی ضمن بازدید از بخش های مختلف با 
از  که  کارآموزان  با  های درس  در کلاس  حضور 

کارکنان عملیاتی بودند به گفت و گو نشست.

سرپرست مدیریت تدارکات و خدمات 
کالای شرکت انتقال گاز ایران در حاشیه 

بازدید از منطقه 9 عملیات:
خط مشی مدیریت تداركات و 

خدمات كالای شركت انتقال گاز 
حمایت از سازندگان داخلی است

سرپرست مدیریت تدارکات و خدمات کالای 
مشی  خط  گفت:  ایران  گاز  انتقال  شرکت 
مدیریت تدارکات و خدمات کالای شرکت انتقال 
گاز حمایت از سازندگان داخلی در جهت رشد 
خودکفایی در تامین کالاهای مورد نیاز شرکت 
است. حسینعلی اسماعیلی، سرپرست مدیریت 
تدارکات و خدمات کالای شرکت انتقال گاز ایران 
در حاشیه بازدید از تاسیسات تقویت فشار گاز 
رامسر و مرکز بهره برداری خطوط لوله و یارد نور 
و انبارهای منطقه ۹ عملیات اظهار کرد: حرکت 
در گام دوم انقلاب، رویکرد مدیریت تدارکات و 
خدمات کالای شرکت انتقال گاز در جهت رشد 
خودکفایی را بیش از پیش برجسته می کند و 
گاز  و  نفت  صنعت  برای  روشنی  بسیار  آینده 
کشور پیش رو است. اسماعیلی با تاکید بر ارتقای 
خودکفایی در تامین کالاهای مورد نیاز شرکت 
خاطرنشان کرد: منطقه ۹ عملیات انتقال گاز با 
کارآمد در حوزه  و  کارکنان خبره  از  بهره مندی 
تدارکات و امور کالا به خوبی در جهت سیاست 
های مدون شرکت انتقال گاز حرکت نموده که 
این فعالیت قابل تحسین است و دغدغه اصلی 
کارکنان خدوم و زحمتکش منطقه کار و تلاش 
است. در ادامه این جلسه مفخمی مدیر منطقه 
۹ عملیات انتقال گاز افزود: این منطقه با همکاری 
کارکنان مجرب و خدوم خود وظیفه خطیر انتقال 
پایدار و پاک گاز طبیعی را تاکنون با موفقیت 
انجام داده و این مهم جز با همکاری دلسوزانه 
کلیه پرسنل منطقه علی الخصوص پرسنل خدوم 
جلسه  پایان  در  است.  نبوده  پذیر  امکان  کالا 
کالای  خدمات  و  تدارکات  مدیریت  سرپرست 
شرکت انتقال گاز ایران از زحمات کارکنان واحد 

کالای منطقه ۹ عملیات قدردانی کرد.

نقی کریمی در صحن علنی شورای اسلامی شهر 
با اشاره به مشکلات ترافیکی در سطح شهر افزود: 
شورای  در  باید  شهر  جامع  طرح  مشاور  مهندس 
شهر حضور یافته و راهکارهای خود را در این راستا 
شرح دهد. رئیس شورای اسلامی شهر ارومیه اظهار 
کرد: حل معضل ترافیک تنها مربوط به احداث پل، 
زیرگذر و سایر اقدامات مشابه نیست بلکه با اقدامات 
تا  را  ترافیک  می توان  نیز  دیگر  زودبازده  و  اثرگذار 

حدی مدیریت کرد.
کریمی ادامه داد: با هزینه ها و درآمدهای موجود 
نمی توان اقداماتی خارج از درآمد فعلی را پیش بینی 
و برنامه ریزی کرد و باید به جذب سرمایه گذاران 

اقدام و یک اطمینان ویژه نیز برای آنها ایجاد کنیم.
وی با بیان اینکه سرمایه گذار انتظار سود منطقی 
دارد، متأسفانه یک دیدگاهی شکل گرفته که موجب 
باید  کرد:  تصریح  می شود،  گذاران  سرمایه  فرار 
سیاست های تشویقی برای ایجاد بستری جهت ورود 
سرمایه گذاران را پیش بینی کنیم و در این صورت 
راستای  در  را  مردم  سرمایه های  می توانیم  قطعاً 

پروژه های شهری جذب کنیم.
اصلی ترین مشکل شهر ارومیه ترافیک است

رئیس مرکز مطالعات و پژوهش شورای اسلامی 
شهر ارومیه نیز در این جلسه گفت: اصلی ترین 
مشکل شهر ارومیه ترافیک است، باید اراده کنیم و 
در راستای کنترل و مدیریت ترافیک اقدام کنیم و 

برنامه ای جامع در این راستا پیش بینی کنیم.
مرتضی بهرام ادامه داد: برای ترافیک باید برنامه 
بلندمدت، میان مدت و کوتاه مدت پیش بینی کنیم 
و از طرفی ترافیک ارومیه تنها در حوزه شهرداری 

نیست اما بخش مدیریتی آن با شهرداری است.
فرمانداری،  تعامل  و  همکاری  خواستار  وی 
ترافیک  راستای  در  پرورش  و  آموزش  و  شهرداری 
سطح شهر شد و گفت: باید مدارس غیرانتفاعی در 
خیابان های پرترافیک شهری به محلات خلوت شهر 
انتقال یابند، چرا که به طور مثال شاهدیم دو مدرسه 
غیرانتفاعی در خیابان شهید بهشتی باعث ترافیک 

شدید در این محور شده اند.
بهرام افزود: در هیچ جا برای مدیریت ترافیک در 
بافت مرکزی شهر اقدامات عمرانی آغاز نمی کنند 
بلکه با توسعه حمل نقل عمومی و ایجاد رفاه برای 
مردم و اعمال محدودیت های ترافیکی اقدام می کنند.

رفتارهای سلیقه ای، نارضایتی عمومی را منجر 
می شود

عضو شورای اسلامی شهر ارومیه دیگر سخنران 
این نشست گفت: متأسفانه هیچ قانونی بر رفتار 
آنان  نیست،  حاکم  ارومیه  شهرداری  در  مدیران 
خود تصمیم می گیرند چگونه با مردم رفتار کنند و 
اگر قصوری رخ دهد پس از چندین سال با ورود 
نیروهای نظارتی جهت برخورد با تخلفات شهر بهم 
می ریزد چرا باید به گونه ای رفتار کنیم به ما بگویند 

وظایفتان چیست؟
سلیقه ای،  رفتار  اینکه  بیان  با  نوروزی  گلشن 
نارضایتی عمومی را منجر می شود، تصریح کرد: ما 
مدتی است در شهرداری ملاقات عمومی را شاهد 
نیستیم و اگر هم باشد به صورت بسیار محدود وجود 

دارد.
وی تأکید کرد: مردم حق دارند با تمامی مسئولان 
استانی و شهرستانی و شهری مستقیم ارتباط داشته 
باشند و هیچ مسئولی حق ندارد از ملاقات با مردم 
امتناع کند، این رویه از زمان پیامبر اکرم آغاز شده 
است و ایشان با آن عظمت مدت ها به درد دل و 
مشکلات مردم گوش می کردند اما ما در شهرداری 
ملاقات عمومی با مردم نداریم و این موضوع به هر 

دلیلی قابل توجیه نیست. 
نوروزی ادامه داد: اگر در شهرداری به مشکلات 
به  نیازی  دیگر  و حل شوند،  رسیدگی  شهروندان 
افراد  به شورای شهر جهت سفارش  آنها  مراجعه 
نیست، ما آمده ایم به امور کلان تر بپردازیم نه اینکه 
واسطه ای برای افراد شده و نقش کار چاق کن را ایفا 

کنیم.

وی تصریح کرد: مدیران باید به وظایف خود آگاه 
باشند و بدانند کوتاهی در انجام مسئولیت هایشان 
موجب بازخواست خواهد شد چرا تداوم این شرایط 
به نارضایتی عمومی منجر می شود، امروز شاهدیم 
چه  برای  نمی دانند  خود  حتی  معترضان  برخی 
ناراضی هستند و بخشی از این موضوع به عملکرد 

ادارات و سازمان ها باز می گردد.
نوروزی افزود: وظیفه مدیر و مسئول پاسخگویی 
به شهروندان است، چرا شورا باید برای هر کاری به 
مدیر زنگ بزند؟ مدیران شهرداری باید به وظایف 

خود عمل کنند.
شهرداری در خصوص جذب بازکن غیربومی برای 

تیم والیبال گزارش دهد
اینکه تداوم این شرایط و ضعف در  با بیان  وی 
شهرداری منجر به ضعف در شورای شهر خواهد 
شد، گفت: حمایت های بی قید و شرط از افراد به 
هیچ وجه صحیح نبوده و باید در خدمت شهروندان 

بوده و از رفتارهای سلیقه ای پرهیز کنیم.
وی تأکید کرد: وقتی قانون حاکم نبوده و سلیقه ای 
نخواهد  مناسبی  خروجی  پرسنل  می شود،  رفتار 

داشت و به جای خدمتگزاری عملکرد مناسب، تعهد 
و تخصص، چاپلوسی جانشین خواهد شد. 

عضو شورای اسلامی شهر ارومیه ادامه داد: بازیکن 
غیربومی برای تیم والیبال نوجوانان شهرداری آورده 
شورا  به  راستا  این  در  باید  شهرداری  است،  شده 
گزارش دهد چرا که این کار موجب ناامیدی نوجوانان 

ورزشکار شهر می شود.
نوروزی یادآور شد: برای استخر شهرداری نیروی 
حجمی جذب شده است، مگر قرار نبود هیچ نیروی 
جدیدی بکارگیری نشود پس چرا بدون اطلاع شورا، 

شش نفر نیرو جذب شده است؟
رفتارهای  و  مدیران  رفتار  امروز  اگر  افزود:  وی 
شهری  مدیریت  نکنیم،  اصلاح  را  خود  سازمانی 
خروجی مناسبی نخواهد داشت و وارد دور تسلسل 
خواهیم شد، اگر مدیری رفتار مناسبی با ارباب رجوع 

ندارد باید با وی برخورد کرد. 
نوروزی اظهار کرد: شورا باید در تصمیمات خود 
متحد باشد، نباید تصمیمی گرفته شود که من به 
عنوان عضو شورا خبر نداشته باشم، من هم منتخب 

مردم هستم، کسی از دیگری شورایی تر نیست.

رئیس شورای اسلامی شهر ارومیه:

وری است ودبازده و اثرگذار ضر ومیه با اقدامات ز مدیریت ترافیک ار
رئیس شورای اسلامی شهر ارومیه گفت: حل معضل ترافیک تنها مربوط به احداث پل، زیرگذر و سایر اقدامات مشابه نیست بلکه با اقدامات اثرگذار 

و زودبازده می توان ترافیک را تا حدی مدیریت کرد.

اصلی ترین 
مشکل شهر 

ارومیه ترافیک 
است، باید 

اراده کنیم و 
در راستای 

کنترل و 
مدیریت 
ترافیک 

اقدام کنیم و 
برنامه ای جامع 

در این راستا 
پیش بینی 

کنیم

معاون فروش و خدمات مشترکین شرکت توزیع نیروی برق استان گیلان : 
قریب به 8٠٠ هزار مشترك گیلانی مشمول تخفیف بهای برق مصرفی شده اند

جواد بیدی معاون فروش و خدمات مشترکین شرکت توزیع برق استان گیلان طی گزارشی به تشریح برنامه ها و مشوق های موجود 
در حیطه بهای برق مصرفی مشترکین استان و چالش های حوزه وصول مطالبات پرداخت. 

معاون فروش و خدمات مشترکین توزیع برق گیلان گفت: از ابتدای بهمن سال گذشته یارانه انرژی در کل کشور عادلانه 
سازی شده است و دراستان گیلان در ماههای عادی سال میزان الگوی مصرف  برای  مشترکان برق ۲۰۰ کیلو وات می باشد ولی 
از ۱۵ خرداد تا ۱۵ شهریور بعلت آنکه استان ما در شرایط اقلیمی گرمسیری ۴ قرار دارد،  مقدار الگوی مصرف به ۴۰۰ کیلووات 
درماه افزایش می یابد. وی خاطرنشان کرد: برنامه های کاهش پیک سالجاری عمدتا مشوق محور بودند و این مسئله همراهی 

و همکاری مشترکین را به همراه داشت.
بیدی افزود: این همراهی و همکاری به ویژه در بحث رعایت الگوی مصرف مذکور در استان گیلان بی نظیر و کم سابقه بود 
به گونه ای که قریب به ۸۰۰ هزار مشترک گیلانی مشمول تخفیف بهای برق مصرفی شده اند و مجموعاً قریب به ۳۰ میلیارد تومان 

پاداش در قالب تخفیف به مشترکین پرداخت شد.
معاون فروش و خدمات مشترکین توزیع برق گیلان تاکید کرد: بر اساس مصوبه دولت برای مصارف مشترکین خانگی در تابستان سال ۱۴۰۱ از ۱۵خرداد تا ۱۵ 
شهریور تشویق های ۵ برابری محاسبه شد یعنی اگر مشترکی مصرف کمتری نسبت به مدت مشابه سال قبل داشته باشد از نرخ تشویقی ۵ برابری برخوردار 
شده است. وی اظهار داشت: با توجه به سرمای هوا در فصل زمستان مصرف سوخت در كشور روند افزایشی داشته كه این موضوع محدودیت هایی را برای 

تولید برق در نیروگاه ها ایجاد می كند و نیاز به همراهی همه جانبه برای جلوگیری ازخاموشی های احتمالی ضروری است.
بیدی گفت: پیرو پیگیریهای شرکت توانیر مبنی بر مدیریت بار در فصل زمستان، با توجه به کمبود سوخت گاز جهت نیروگاه ها و معضلات زیست محیطی 
سوخت مایع ضروری است که همه مشترکین محترم همکاری خود را در مدیریت مصرف برق ادامه دهند تا علاوه بر کمک به صنعت برق، همچنان از پاداش 

و تخفیف در صورتحساب بهای برق مصرفی برخوردار شوند.
معاون فروش و خدمات مشترکین توزیع برق گیلان همچنین تصریح کرد: ارائه خدمات مطلوب به مردم منوط به پرداخت به موقع صورتحساب بهای برق 
مصرفی توسط مشترکان است و هرگونه تاخیر در این موضوع شرکت توزیع نیروی برق استان گیلان را با محدودیت در خدمات رسانی به مشترکان مواجه می کند.
وی اضافه کرد: درحال حاضر مشترکین در کل استان و در تعرفه های مختلف بالغ بر ۲۵۰ میلیارد تومان در قالب بهای برق مصرفی به توزیع برق گیلان 

بدهکارند که وصول این مبلغ تاثیر چشمگیر و بسزایی در تسریع پروژه های اینشرکت و تامین برق پایدار دارد.

معاون استاندار فارس اعلام کرد
تمایل سرمایه گذاران خارجی برای حضور در پروژه شهر سلامت شیراز

معاون استاندار فارس گفت: بیش از ۱۰ سرمایه گذار از کشورهای مختلف به ویژه همسایگان ایران برای سرمایه گذاری در پروژه شهر 
سلامت شیراز ابراز تمایل کرده اند. محمد فرخ زاده در کارگروه رفع موانع شهر سلامت افزود: بیش از ۱۰ سرمایه گذار از کشورهای 
مختلف به ویژه همسایگان ایران برای سرمایه گذاری در این پروژه ابراز تمایل کرده اند، بنابراین در صورت رفع مشکلات موجود 
و سرعت گرفتن احداث این منطقه ویژه اقتصادی علاوه بر تحولات حوزه سلامت، نتایج درخور توجهی در حوزه جذب سرمایه 
نیز حاصل خواهد شد. وی اضافه کرد: شهر سلامت باید تا پایان آذر ماه مکاتبه ای با مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات 
انجام دهد تا در قالب سرمایه گذاری مخصوص برای روستاهای زیر سطح خانوار مبلغ ۲۵۰ تا ۵۰۰ میلیون تومان از طرف 
وزارتخانه به شهر سلامت تخصیص یابد. جانشین استاندار فارس در شورای سلامت استان با تاکید بر اینکه رفع مشکلات و 
موانع در چنین پروژه گسترده ای باید با برنامه ریزی، موردی و عملیاتی انجام شود عنوان کرد: هدف از برگزاری جلسات کارگروه 
شهر سلامت در معاونت هماهنگی امور زائرین و گردشگری نیز این است که مصوباتی قابل اجرا به دستگاه های مربوطه ابلاغ شود.

فرخ زاده به مشکلات پروژه شهر سلامت در حوزه تأمین برق اشاره کرد و افزود: با رایزنی های انجام شده مقرر شد شرکت توزیع برق 
شیراز نسبت به افزایش میزان ۱۵۰ کیلووات برق فعلی چاه آب شهر سلامت شیراز تا میزان ۲۴۰ کیلووات اقدام لازم را تا پایان دی ماه انجام دهد.

وی در ادامه اظهار کرد: بر اساس مصوبه این جلسه شهر سلامت شیراز جهت افزایش برق موقت ۱۵۰ کیلو وات فعلی پس از اخذ نظر کارشناسی از مشاور 
شرکت توزیع برق شیراز ایستگاه انتقال برق را مشخص و اقدامات لازم جهت احداث شبکه را انجام دهد، بنابراین شهر سلامت شیراز و شرکت توزیع برق شیراز 

باید این موضوع را تا پایان بهمن ماه به سرانجام برسانند.
معاون استاندار فارس اظهار داشت: شهر سلامت شیراز موظف شده است پس از بررسی های کارشناس مربوطه جهت پایین آوردن تعرفه فعلی برق مصرفی 

که با ضریب زیان محاسبه می شود جهت دریافت پروانه جداگانه برای چاه آب اقدامات لازم را تا پایان دی ماه انجام دهد.
فرخ زاده یادآور شد: بر اساس بند ز تبصره ۱۴ قانون بودجه ملزم به ماده ۵۶ قانون الحاق تسهیلات مربوط به افزایش بودجه توانیر شهر سلامت شیراز اسناد 
مربوطه را پس از بررسی توسط مشاور و اخذ نظر کارشناسی جهت استفاده از تعرفه های جدید به شرکت برق منطقه ای فارس ارسال گردد که مسئول انجام 
این اقدام نیز شهر سلامت و شرکت برق منطقه ای هستند. به گفته فرخ زاده با توجه به اینکه بر اساس نظر کارشناسی، انتقال خط گاز از ضلع جنوبی به حاشیه 
شهر سلامت مقرون به صرفه اعلام نشده پیشنهاد گردید شهر سلامت شیراز مکاتباتی با شرکت ملی گاز با موضوع تغییر کلاس ۶۰ به ۴۰ انجام دهد و همچنین 

جهت مطرح کردن موضوع در کمیسیون انرژی اقدامات لازم توسط شهر سلامت شیراز تا پایان آذر ماه انجام شود.

استاندار خراسان رضوی:

استاندار خراسان رضوی گفت: شرق مشهد نقطه تلاقی ترانزیتی 
قوی خواهد داشت و زیرساختها نیز در آن منطقه رو به توسعه 
است. یعقوبعلی نظری در جمع فعالان اقتصادی مشهد اظهار کرد: 
شرق مشهد نقطه تلاقی ترانزیتی قوی خواهد داشت و زیر ساختها 
نیز در آن منطقه رو به توسعه است، لذا دیگر دلیلی برای توسعه به 

سمت غرب و استقرار صنایع در این منطقه وجود ندارد.
استاندار خراسان رضوی بیان کرد: با توجه به کمبودهای موجود 
در زیرساختهای استان نمی توان صنایع را تعطیل کرد، لازم است 
صاحبان صنایع روی تأمین آب و برق خود راهکارهای جدیدی اتخاذ 
کنند. وی گفت: از این پس حرکت توسعه مشهد به سمت شرق 

خواهد بود و دلیلی برای فشرده شدن زیرساختها و صنایع در غرب 
مشهد وجود ندارد. نظری بیان کرد: ایجاد و توسعه صنعتی در 
قالب شهرک شماره پنج مشهد و همچنین رویکرد کلان اقتصادی 

استان خراسان رضوی به سمت شرق آن است.
استاندار خراسان رضوی با اشاره به جدی بودن کمبود آب و برق 
در کشور اظهار کرد: مشهد برای تیرماه سال آینده با پنج هزار لیتر در 
ثانیه کمبود آب مواجه است، لذا تلاش اولیه ما تأمین آب آشامیدنی 
برای آن مقطع زمانی است که زائران زیادی در این شهر حضور 
می یابند، در این راستا شاید چند چاه کشاورزی را هم اجاره کردیم. 
وی بیان مشکلات از سوی فعالان اقتصادی در خصوص بانک، بیمه 

و مالیات و زیرساختها را مسائلی پر تکرار دانست و گفت: همواره 
در نشست با فعالان اقتصادی این مسائل مطرح می شود که پاسخ 
برای آنها نیز وجود دارد اما این طور نیست که بگوییم دولت در این 

خصوص کم کاری کرده است.
نظری افزود: ما همه در یک سنگر قرار داریم و یک هدف آن هم 
رونق اقتصادی را دنبال می کنیم، مسائلی مانند بیمه تأمین اجتماعی 
و مالیات جزو قوانین کلی در کشور است و راهکار آن در دست مرکز 
بوده لذا باید نشستهای اقتصادی در استان کاربردی تر و پیرامون 

مسائل خود استان باشد.
استاندار خراسان رضوی ادامه داد: مشکلات همیشه وجود دارند، 
اگر خیلی معطل مشکلات جزئی شویم، از افق های بلند توسعه باز 
می مانیم، رفتار و مواجهه صحیح با مشکلات بسیار اهمیت دارد لذا 

باید مسائل را فهرست بندی و اولویت بندی کنیم.
وی گفت: از فعالان اقتصادی انتظار می رود که ابتدا مسائل و 
مشکلات عمده در حوزه صنعت و اقتصاد استان را بیان کنند و در 

نهایت پیشنهادهای رو به جلو و پیشرفت را ارائه دهند.
نظری با اشاره به استقبال سرمایه گذاران داخلی و خارجی از 
حضور و سرمایه گذاری در مشهد و این استان گفت: هم اینک 
سرمایه گذارانی از استان های دیگر در شهرستان سرخس سرمایه 

گذاری و اشتغالزایی کرده اند.
استاندار خراسان رضوی ادامه داد: خراسان رضوی ظرفیت های 
ویژه ای دارد و بسیاری از افراد عاشق سرمایه گذاری در مشهد 
هستند، سرمایه گذاری در این شهر قابل مقایسه با هیچ نقطه 
شمار  به  رضوی  خراسان  برای  مزیت  یک  این  و  نیست  دیگری 
می رود. وی گفت: دولت و حاکمیت باید زمینه ساز و بسترساز 
و حمایت کننده فعالان بخش اقتصادی باشد، با این حال فعالان 
و  تعمیم دهند  استان  به کل  را  نباید مشکلات جزئی  اقتصادی 
فعالیت ها را نادیده بگیرند. نظری افزود: هم اکنون ذخیره سازی گاز 
در مخازن طبیعی، اکتشافات و حفر چاه های جدید گازی اولویت 

این استان قرار دارد.

شرق مشهد نقطه تلاقی ترانزیتی قوی خواهد داشت


